
 
Schriftelijke vragen over het Stationspark Deurne: voorbeeld van 
vergroening en verbetering leefbaarheid van NS-stations in  
Brabant  
 
Oosterhout, 12 februari 2019. 
 
Geacht College, 
 
De huidige wet- en regelgeving voor het openbaar vervoer is vooral 
gericht op logistiek, techniek en veiligheid en minder op het inpassen van 
groene en leefbaarheidsinitiatieven in een stationsomgeving. Bij het 
Stationspark Deurne (www.stationsparkdeurne.nl) is men al geruime tijd bezig 
om het NS-station(sgebied) aangenamer te maken voor de reizigers en 
groener. Zo is er een watertappunt, staat er een boekenkast, zijn er 
weidenbloemen ingezaaid, bloembollen en een moestuin ingericht. 
Het groenonderhoud in het gebied en de moestuin wordt bijgehouden via 
een dagbesteding, mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt mogen 
meedoen.(Zie ook www.sterkbrabant.nl)   
 
Door dit alles is ook de klantwaardering van het hele stationsgebied  
gestegen en dat is uiteraard voor onder andere de NS en ProRail  
belangrijk. Naast het stationspark Deurne wil de fractie van GroenLinks dit 
concept nu ook verder (laten) uitrollen op andere stations in de Provincie 
Noord-Brabant. Een drietal vragen. 
  

1. Bent u bereid om met de initiatiefnemers in gesprek te gaan om de 
verdere uitrol in Brabant van dit unieke concept te onderzoeken? 

2. Is het mogelijk om ook in overleg te treden met deze coöperatie om 
dit burgerinitiatief voor het beheer van stationsgebieden verder te 
ondersteunen?  

Mocht u deze gesprekken willen voeren dan stellen wij het zeer prijs om 
daarover actief geïnformeerd te worden. 

Bij voorbaat dank voor de beantwoording van deze schriftelijke vragen, 

 

Met vriendelijke groet, 

Sjo Smeets, fractie GroenLinks 
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